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Hoom. 1 7 MEI 2023
Onderwerp: Beantwoording overige vragen van fractie CDA Hoorn over 
onderzoek naar mogelijkheid dierentuinvergunning Hertenkamp 
Julianapark

Beste mevrouw Dekker,

U heeft vragen gesteld over onderzoek naar mogelijkheid dierentuinvergunning Hertenkamp Julianapark. 
In deze brief leest u de antwoorden op uw vragen.

Vraag 1 Klopt het dat het uitsterfbeleid voor de herten van het hertenkamp in het Julianapark al in 
gang is gezet, mede door de bokken al te verwijderen uit de groep?

Antwoord
Dit klopt. Wij halen de jonge bokjes altijd al weg bij de kudde en plaatsen later soms een nieuwe bok bij. 
We hebben nu besloten om geen bok terug te plaatsen vanwege de invoering van de huis- en 
hobbydierenlijst en het bijkomende fokverbod voor damherten. Maar de komende jaren hebben wij nog 
voldoende herten in ons hertenkamp.

Vraag 2 Is het college het met ons eens dat een uitsterfbeleid bij kuddedieren als herten ten koste 
gaat van het dierenwelzijn?

Antwoord
Het niet fokken met de herten hoeft geen probleem te zijn voor het welzijn van de dieren, zolang de 
groep nog uit voldoende dieren bestaat. Pas als de groep te klein wordt, heeft het gevolgen voor het 
welzijn van de dieren.

Vraag 3 Is het college het met ons eens dat, mits er voldaan wordt aan alle voorwaarden van de 
juiste huisvesting en er voldaan wordt aan alle eisen voor dierenwelzijn, ernaar gestreefd 
dient te worden om plaats blijven houden voor herten in het Julianapark?

Antwoord
Wij behouden heel graag de damherten in het Julianapark. Maar als het niet mag vanwege een landelijk 
besluit, dan hebben wij ons daaraan te houden. De minister heeft de beoordeling voor geschikte huis- en
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hobbydieren laten uitvoeren door een adviescollege. De uitkomst van deze beoordeling is blijkbaar dat 
bij damherten het dierenwelzijn in gevangenschap niet aan alle eisen voldoet.

Vraag 4 In Beverwijk is een mini dierentuin die een dierentuinvergunning geniet en daarom een 
aantal dieren die buiten de positieflijst voor huis- en hobbydieren vallen mag huisvesten. 
Heeft het college overwogen om voor het hertenkamp in het Julianapark een 
dierentuinvergunning aan te vragen om zodoende wel herten te mogen houden?

Antwoord
Het college heeft dit niet overwogen. Voor onze kinderboerderijen hebben wij eerder bekeken of het 
Kwaliteitsbewijs kinderboerderijen en de dierentuinvergunning nodig en interessant zijn. Dat bleek niet 
het geval. Wij moeten daarvoor aan te veel extra vereisten en verplichtingen voldoen, met veel 
administratieve druk. Dat vergt een uitbreiding van onze bedrijfsvoering en capaciteit waarvoor onze 
kinderboerderijen inclusief het hertenkamp eenvoudigweg te klein zijn.

Vraag 5 Is het college het met ons eens dat de gemeente Hoorn, door in te zetten op
dierentuinvergunningen voor het hertenkamp in het Julianapark, een belangrijke 
voortrekkersrol kan spelen in het ontwikkelen van een eerlijke en diervriendelijke oplossing 
voor vele hertenkampen in Nederland?

Antwoord
Wij vinden het belangrijk dat onze kinderboerderijen en ons hertenkamp een diervriendelijke en 
kindvriendelijke plek zijn. Daarvoor blijven we ons natuurlijk inzetten. Maar wij vinden dat de gemeente 
Hoorn geen voortrekkersrol hoeft te vervullen om een dierentuinvergunning te verkrijgen, met als enig 
doel het hertenkamp in huidige vorm te behouden. Wij vinden het ook geen taak van onze gemeente om 
een leidende rol te spelen in het voortbestaan van het fenomeen hertenkampen in Nederland.

Vraag 6 Is het college bereid in gesprek te gaan met het RVO om te bespreken welke
mogelijkheden er bestaan voor het hertenkamp om deze vergunning te verkrijgen?

Antwoord
Zoals we in het antwoord op vraag 4 en vraag 5 hebben aangegeven, hebben wij geen plannen om deze
vergunning aan te vragen.

Vraag 7 Mocht het onmogelijk blijken te voldoen aan de eisen voor het verkrijgen van een
dierentuinvergunning voor het hertenkamp in het Julianapark, is het college dan bereid om 
het hertenkamp beschikbaar te stellen als locatie om herten uit andere hertenkampen, die 
door het uitsterfbeleid veel stress ervaren van te kleine kuddes, op te vangen?

Antwoord
Ja, daar zijn wij toe bereid mits onze eigen groep hiermee niet te groot wordt. Wij hebben in principe
plaats voor maximaal negen dieren.
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